
 
PROTOKÓŁ  Nr XXXVIII/16 

z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu  
20 grudnia 2016 roku w budynku Centrum Kultury i Sportu w  Chęcinach 

 
              
 

Sesja rozpoczęła obrady o godz. 11:00. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca 
Rady Miejskiej  radna Danuta Mochocka. 
 Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli: 
Janus Zenon – Wicestarosta Kielecki 
Barwinek Ryszard – W-ce Przew. Rady Powiatu Kieleckiego 
Bielecki Kazimierz – Radny Powiatu Kieleckiego 
Burmistrz Gminy i Miasta, Pan Robert Jaworski 
Z-ca Burmistrza Gminy i Miasta, Pan Mariusz Nowak 
Skarbnik Gminy i Miasta, Pani Jadwiga Sinkiewicz 
Sekretarz Gminy i Miasta, Pan Paweł Brola 
kierownictwo Urzędu Gminy i Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy,   
sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedlowych 

 
Po dopełnieniu  ceremonii powitalnych, przystępując do zasadniczej i formalnej 

części posiedzenia,  Przewodnicząca Rady stwierdziła na podstawie załączonej listy 
obecności, iż w posiedzeniu uczestniczy pełny skład osobowy Rady. Oznacza to, 
iż posiedzenie jest prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał  i postanowień. 

W toku dalszej części obrad, Przewodnicząca Rady wskazując na przekazaną 
w zaproszeniach na dzisiejsze posiedzenie zarówno radnym jak również przewodniczącym 
jednostek pomocniczych Gminy tematykę sesji, przypomniała zebranym, iż obrady sesji są 
nagrywane, a proponowany porządek dzisiejszych obrad obejmuje następująca tematykę: 

 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.  
2. Akceptacja treści protokołów z obrad Sesji Rady z dnia 30.11.2016r. 
3. Sprawozdanie Burmistrza GiM z działalności za okres między sesjami. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2016r. – druk nr 1 
b/ zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 119/XIX/15 z dnia 21.12.2016r. w  sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 2016-2022 – druk nr 2 
c/ określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Gminy 

Chęciny – druk nr 3 
d/ udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego – druk nr 4 
e/ udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego – druk nr 5 
f/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomani na 2017r. – druk nr 6 
g/ uchwalenia budżetu Gminy Chęciny na 2017r. – druk nr 7 
h/ uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 2017-2022 – 

druk nr 8 
i/ zmiany uchwały Nr 328/XLII/13 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 20.02.2013r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków 
korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lun 
zarządzającym jest Gmina Chęciny – druk nr 9 

j/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Bolmin – tereny wypoczynkowe” na terenie Gminy Chęciny – 
druk nr 10 

k/ przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Chęciny na lata 2016-
2023” – druk nr 11 

l/ rozpatrzenia skargi na bezczynność działań organu Gminy – druk 12 
5. Wnioski i zapytania radnych oraz przewodniczących jednostek pomocniczych 

gminy. 
6. Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie sesji obrad. 
 
 



W trakcie podjętej dyskusji nad treścią przedstawionego porządku obrad, zabierał głos 
Burmistrz Gminy Chęciny Pan Robert Jaworski zgłosił formalny wniosek w sprawie 
włączenia pod obrady dzisiejszego posiedzenia kolejnego projektu uchwały, który został 
przekazany radnym i był przedmiotem ich analizy na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 
Rady w dniu 15 grudnia 2016r. Projekt uchwały, o której mowa dotyczy: 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci       
w wieku do 5 lat w prowadzonym przez Gminę przedszkolu – w brzmieniu stanowiącym 
druk nr 13. 
        Burmistrz Jaworski wskazując ponadto na zapowiedzianą w dniu dzisiejszym około 
godz.12-tej wizytę Dyrektora Głównego Urzędu Miar i Wag oraz przedstawiciela Wojewody 
Świętokrzyskiego, zwrócił się z prośbą o przesunięcie uwzględnionego w porządku obrad 
pkt 3 dot. „sprawozdania za okres między sesjami” do końcowej części posiedzenia Rady, 
tj. bezpośrednio po rozpatrzeniu projektów uchwał. 
        W wyniku zarządzonego i przeprowadzonego głosowania jawnego, zgłoszone przez 
Burmistrza GiM poprawki do porządku posiedzenia zostały przyjęte jednogłośnie.  
        W trakcie dalszej części prowadzonej dyskusji nad porządkiem dzisiejszych obrad, 
Przewodnicząca Rady wskazując na fakt przekazania wszystkim radnym treści 
przesłanego w dniu wczorajszym tj. 19.12. br. przez radnego Pana Tomasza Dulnego 
drogą mailową pisma w sprawie wnoszonych uwag dot. zwołania posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej, złożyła formalny wniosek o włączenie omówienia tej sprawy w trakcie 
dzisiejszego posiedzenia Rady. 
Radny Tomasz Dulny – osobiście jestem zdecydowanie przeciwny i wnoszę o odłożenie 
omawiania tej sprawy do kolejnego posiedzenia. 
         W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodnicząca 
Rady podkreślając wzajemne wykluczanie się zgłoszonego wniosku, zarządziła 
przeprowadzenie głosowania „alternatywnego” zgodnie, z którym każdy radny dysponując 
prawem oddania jednego głosu, dokonywał własnego wyboru. W wyniku tak 
przeprowadzonego głosowania, wniosek o włączenie tej tematyki do porządku 
posiedzenia został odrzucony jednogłośnie. (Radny Pan Tomasz Dulny, jako 
bezpośrednio zainteresowany nie brał udziału w głosowaniu).  

  Kolejno zarządzona i przeprowadzona tura głosowania jawnego dotyczyła całości 
uzupełnionego o przyjęte uprzednio poprawki, porządku dzisiejszego posiedzenia, który 
ostatecznie został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady potwierdzając na podstawie wyników przeprowadzonych 
głosowań jawnych wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszego posiedzenia, przystąpiła 
do jego realizacji. 

 
ad. 2 

Przewodnicząca Rady potwierdzając fakt, iż nikt z radnych nie wniósł uwag 
i zastrzeżeń do treści udostępnionego w Biurze Rady protokołu obrazującego przebieg 
obrad Rady Miejskiej w dniu 30.11.2016r.– zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego 
w wyniku, którego protokół, o którym mowa został przyjęty jednogłośnie. 
 
ad. 4 
        Kontynuując obrady, przystąpiono do rozpatrywania zgodnie z przyjętym porządkiem 
obrad, projektów uchwał w brzmieniu oznaczonym w odpowiednich drukach, których pełną 
treść łącznie z przedstawionymi uzasadnieniami otrzymali wszyscy radni oraz zaproszeni 
sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych. (oznaczone druki projektów uchwał stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu). 
        Przewodnicząca Rady przed przystąpieniem do rozpatrywania każdego projektu 
uchwały przedstawiała zebranym wypracowane przez Komisje wnioski i opinie w tym zakresie, 
pytając jednocześnie czy w odniesieniu do każdego z rozpatrywanych projektów są zapytania, 
uwagi lub wnioski. 
 
a/ Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 

2016r. – druk nr 1 
Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 

poinformowała, że projekt w/w uchwały z autopoprawkami Burmistrza i poprawką Pani 
Skarbnik w brzmieniu określonym na Druku Nr 1 został pozytywnie zaopiniowany przez 
wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w 
wyniku, którego analizowany projekt uchwały z autopoprawkami Burmistrza i poprawką Pani 



Skarbnik został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 232/XXXVIII/16 stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
b/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 119/XIX/15 z dnia 

21.12.2016r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 
2016-2022 – druk nr 2 

Przewodnicząca Rady poinformowała zebranych, iż przedmiotem analizy jest 
przekazany radnym projekt tej uchwały w brzmieniu określonym w Druku Nr 2 z 
autopoprawkami Burmistrza GiM oraz dodatkowo zgłoszoną w dniu dzisiejszym na 
wspólnym spotkaniu radnych z Panią Skarbnik poprawką. Potwierdzając brak zgłoszeń do 
dyskusji w tym temacie Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie głosowania 
jawnego w wyniku, którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwała ta oznaczona Nr 233/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
c/ Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego Gminy Chęciny – druk nr 3 
Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 

poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 234/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
d/ Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego – 

druk nr 4 
Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 

poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 235/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
e/ Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

– druk nr 5 
          Przewodnicząca Rady poinformowała zebranych, iż przedmiotem analizy jest 

przekazany radnym projekt tej uchwały w brzmieniu określonym w Druku Nr 5 z 
autopoprawkami Burmistrza GiM, który był przedmiotem analizy radnych na wspólnym 
posiedzeniu Komisji i został pozytywnie zaopiniowany. Potwierdzając brak zgłoszeń do 
dyskusji w tym temacie Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie głosowania 
jawnego w wyniku, którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwała ta oznaczona Nr 236/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
f/ Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na 
2017r. – druk nr 6 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 237/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
              W toku dalszej części obrad, Przewodnicząca Rady wskazując na fakt, iż wszyscy 
radni jak również sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedlowych otrzymali pełne brzmienie 
przedłożonego przez Burmistrza GiM projektu budżetu na 2017 wraz z wykazem 
wnoszonych przez Burmistrza GiM autopoprawek , poinformowała zebranych, iż 
poszczególne Komisje stałe Rady Miejskiej dokonując szczegółowej analizy treści tego 
dokumentu wypracowały stosowne wnioski, które po akceptacji przez Burmistrza Gminy         
i Miasta zostają wnoszone w formie autopoprawek.  
          Kontynuując swoje wystąpienie Przewodnicząca Rady odczytała pełną treść 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Chęciny na 2017 rok oraz pełną 
treść przekazanych przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach uchwał, tj.  
 Nr 2580/2016 z dnia 14 grudnia 2016r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 
budżetowej gminy Chęciny na 2017 rok i 
Nr 2581/2016 z dnia 14 grudnia 2016r. w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady 
Miejskiej dot. wieloletniej prognozy finansowej Gminy Chęciny na lata 2017-2022  



(stanowią załączniki do niniejszego protokołu), prosząc jednocześnie Przewodniczącego 
Komisji Planowania, Budżetu i Oświaty o przedstawienie wypracowanej w tym temacie 
przez tą Komisję opinii. 
Zabierając w tym temacie głos Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Oświaty 
radny Pan Tomasz Żelichowski poinformował zebranych, iż Komisja nad projektem 
budżetu pracowała w trakcie dwóch posiedzeń. Pierwsze – samodzielne odbyło się w dniu 
12 grudnia br., kolejne natomiast wspólne ze wszystkimi stałymi Komisjami Rady w dniu 15 
grudnia br. W czasie obu tych posiedzeń po wnikliwej analizie oraz podjętej dyskusji 
postanowiono pozytywnie zaopiniować projekt budżetu łącznie z wypracowanymi wspólnie      
i wniesionymi przez Burmistrza autopoprawkami. 
          Uwzględniając zaproszenie Przewodniczącej Rady do zgłaszania ewentualnych 
wniosków, zapytań i opinii głos zabrał Przewodniczący Komisji Budownictwa radny Rafał 
Gajos. Informując zebranych, iż ta Komisja Rady również w całości poparła przedstawiony 
projekt budżetu, podkreślił, iż w ocenie członków Komisji, budżet na 2017r. jest budżetem 
bardzo ambitnym, uwzględniającym w znacznej mierze pozyskiwanie środków 
zewnętrznych. Tak, więc o faktycznej realizacji wielu zadań inwestycyjnych zapewne 
przyjdzie nam, jako radnym jeszcze niejednokrotnie dyskutować. Bazując na dotychczas 
wypracowanych dobrych formach wzajemnego współdziałania, osobiście jestem przekonany, 
że zamierzony cel osiągniemy.       
          W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady wskazując 
na fakt zgłoszenia do analizowanego projektu budżetu 33 autopoprawek, których pełny wykaz 
(stanowi załącznik do niniejszego protokołu) został przekazany zarówno radnym jak również 
sołtysom i przewodniczącym zarządów osiedlowych, zwróciła się do radnych z zapytaniem, 
czy akceptują wniosek o przeprowadzenie łącznego głosowania wszystkich autopoprawek. 
Nie słysząc głosów sprzeciwu, Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie dwóch 
odrębnych głosowań jawnych, spośród których pierwsze dotyczyło głosowania przedłożonych 
do projektu budżetu na 2017r. „autopoprawek” ( z dnia 16 grudnia 2016r.), a kolejne – 
całości uzupełnionego o przyjęte autopoprawki projektu budżetu gminy Chęciny na 2017 
rok – w brzmieniu stanowiącym druk nr 7 z autopoprawkami.  W obu turach głosowania radni 
głosowali jednomyślnie, a wynik głosowania świadczy, że budżet Gminy Chęciny na rok 
2017 został przyjęty jednogłośnie.  (spośród 15 radnych uczestniczących w obradach i 
głosowaniu „za” przyjęciem głosowało 15; nie było głosów wstrzymujących się, ani głosów 
przeciwnych). Przyjęta uchwała oznaczona została Nr 238/XXXVIII/16 i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
              Oficjalne potwierdzenie przez Przewodniczącą Rady faktu przyjęcia przez Radę 
budżetu gminy na 2017 rok, uczestnicy obrad przyjęli gromkimi owacjami. 

                   Przystępując do analizy kolejnego projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 2017-2022 – w brzmieniu stanowiącym 
druk nr 8 z autopoprawkami wynikającymi z wprowadzonych zmian do uchwały budżetowej , 
stanowiącego zgodnie z ustawą o finansach publicznych, obligatoryjny dokument 
współgrający z budżetem gminy, Przewodnicząca Rady podkreśliła, iż każdy z radnych 
oraz przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy otrzymał pełną treść Uchwały Nr 
2581/2016 z dnia 14 grudnia 2016r. w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady 
Miejskiej dot. wieloletniej prognozy finansowej Gminy Chęciny na lata 2017-2022 . 
(dokument ten stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  
               Przewodnicząca Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji nad treścią 
przedstawionego projektu uchwały jak również podkreślając fakt, iż pełną treść tego 
dokumentu otrzymali wszyscy radni, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego,          
w wyniku, którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta 
Uchwała oznaczona Nr 239/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
               W toku dalszej części posiedzenia kontynuowano rozpatrywanie kolejnych 
projektów uchwał, tj. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 328/XLII/13 Rady Miejskiej                      
w Chęcinach z dnia 20.02.2013r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 
oraz warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lun zarządzającym jest Gmina Chęciny – druk nr 9 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 240/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 



Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Bolmin – tereny wypoczynkowe” na terenie 
Gminy Chęciny – druk nr 10 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, 
którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona 
Nr 240/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 
Chęciny na lata 2016-2023” – druk nr 11 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany większością głosów 
przez wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania 
jawnego w wyniku, którego analizowany projekt uchwały został przyjęty większością 
głosów (spośród 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu i głosowaniu, „za” przyjęciem 
projektu głosowało 14 radnych, głosów wstrzymujących nie było a 1 radny Pan Jerzy 
Kubecki głosował „przeciw”). Uchwała ta oznaczona Nr 242/XXXVIII/16 stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na bezczynność działań organu Gminy 
– druk 12 

Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały z poprawkami wniesionymi na wspólnym 
posiedzeniu wszystkich Komisji Rady w brzmieniu określonym na druku Nr 12 z poprawkami 
został przekazany wszystkim radnym, uzyskując pozytywną opinię wszystkich Komisji. 

Zarządzając, zatem przeprowadzenie głosowania jawnego analizowanego projektu 
uchwały oznaczonego, jako druk nr 12 z poprawkami, (stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu) Przewodnicząca Rady poinformowała, iż z głosowania tego projektu zostaje 
wyłączony radny Pan Tomasz Dulny. 
Uwzględniając wyniki przeprowadzonego głosowania jawnego, Przewodnicząca Rady 
potwierdziła, iż większością głosów projekt tej uchwały został przyjęty. (spośród 15 
radnych uczestniczących w obradach, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych – wyłączony z 
głosowania radny Pan Tomasz Dulny; - spośród których 13 radnych głosowało „za”, głosów 
przeciwnych nie było, natomiast 1 radny Pan Michał Kwiatkowski – wstrzymał się od głosu). 
Przyjęta uchwała oznaczona Nr 243/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego dzieci w wieku do 5 lat w prowadzonym przez Gminę przedszkolu – 
druk nr 13 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt w/w uchwały z poprawkami 
wniesionymi na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady w brzmieniu określonym na 
druku Nr 13 z poprawkami (stanowi załącznik do niniejszego protokołu) został przekazany 
wszystkim radnym, uzyskując większością głosów pozytywną opinię wszystkich Komisji.  

Wskazując, zatem na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodnicząca 
Rady zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego projekt, o którym 
mowa, został przyjęty większością głosów. (spośród 15 radnych uczestniczących             
w posiedzeniu i głosowaniu, „za” przyjęciem projektu głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, natomiast 4 radnych wstrzymało się od głosu). Uchwała ta oznaczona 
Nr 244/XXXVIII/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Pan Tomasz Dulny o godz. 11,50, 
bezpośrednio po rozpatrzeniu projektów uchwał opuścił obrady Rady Miejskiej.  

 
ad. 3 
           Potwierdzając fakt wyczerpania punktu dotyczącego rozpatrywania projektów uchwał 
Przewodnicząca Rady zaprosiła Burmistrza GiM Pan Roberta Jaworskiego do przedstawienia 
zebranym sprawozdania z działalności za okres między sesjami. 
           Zabierając głos, Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski w pierwszej części 
swojej wypowiedzi serdecznie podziękował radnym za akceptację i przyjęcie budżetu na rok 
2016, by w dalszej części wypowiedzi zapoznać zebranych z zakresem realizowanych przez 
gminę zadań w okresie między sesjami (przedstawiona informacja stanowi załącznik do 



niniejszego protokołu jak również pełna jej treść jest uwzględniona na płycie CD stanowiącej 
załącznik do protokołu).  
            Odnosząc się natomiast do kwestii samego budżetu Burmistrz Jaworski 
wypowiedzi swojej podkreślił, iż zdaje sobie w pełni sprawę z tego, że nigdy żaden budżet 
nie będzie zadawalał wszystkich, bo dysponując tylko określoną pulą środków finansowych 
niemożliwym jest uwzględnienie wszystkich zgłaszanych potrzeb naszych mieszkańców. 
Konstruując ten budżet w zdecydowanej mierze skupialiśmy się nad takim jego 
ukierunkowaniem, by móc skorzystać z dofinansowania ze środków unijnych. Mamy w tym 
zakresie wymierne efekty, czego dowodem mogą być zrealizowane w ubiegłych latach na 
naszym terenie duże zadania inwestycyjne. Stąd też w tym budżecie uwzględnione zostało 
tak wiele zadań związanych z opracowaniem dokumentacji technicznych na budowę              
i remonty dróg. Osobiście jestem przekonany, że bazując na dotychczasowych dobrych 
doświadczeniach, przy dialogu z Radą zawsze w ciągu roku w miarę pozyskiwania środków 
wiele ważnych zadań wprowadzaliśmy dodatkowo w trakcie roku. Myślę, że ten model się 
sprawdził, pozwalając na rozwój naszej Gminy. Jestem przekonany, że wspólnie w dobrym 
klimacie i wzajemnym zrozumieniu będziemy pracować dla dobra wszystkich mieszkańców     
i dalszego rozwoju naszej Gminy. Kontynuując swoją wypowiedź Burmistrz Gminy i Miasta 
Pan Robert Jaworski podkreślił, iż dzisiejsze posiedzenie ma specyficzny charakter. Jest to 
nie tylko czas na podsumowanie pracy dobiegającego końca roku 2016, ale również okres 
przedświąteczny, w którym tradycją stało się już w naszej Gminie odbywanie wspólnych 
spotkań opłatkowych z udziałem Księdza Dziekana. 
           Korzystając, zatem z okazji licznego uczestnictwa w dzisiejszym posiedzeniu osób 
reprezentujących wszystkie jednostki i organizacje funkcjonujące w naszej Gminie, 
Burmistrz Jaworski podziękował dla wszystkich, którzy pracują zawodowo i społecznie na 
rzecz rozwoju tej Gminy. Słowa szczególnego podziękowania za owocną współpracę             
i dostrzeganie potrzeb naszej Gminy Burmistrz Jaworski skierował do uczestniczących      
w posiedzeniu V-ce Przewodniczącego Rady Powiatu Kieleckiego Pana Ryszarda 
Barwinka, Wicestarosty Kieleckiego Pana Zenona Janusa oraz radnego powiatu 
kieleckiego Pana Kazimierza Bieleckiego. 
          Podziękowania dla radnych i władz gminy skierował również uczestniczący                  
w posiedzeniu przedstawiciele włądz Starostwa Powiatowego, tj. 
 Wicestarosta Kielecki Pan Zenon Janus - dziękując całej Radzie za dojrzałość                  
w podejmowaniu decyzji, podkreślił, że tylko dzięki porozumieniu i zgodzie można wspólnie 
razem budować przyszłość. Kończąc swoją wypowiedź Starosta Zenon Janus w imieniu 
własnym oraz władz Starostwa Powiatu Kieleckiego złożył wszystkim uczestnikom sesji 
serdeczne życzenia świąteczno-noworoczne.  
Pan Barwinek Ryszard – V-ce Przewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego  - dzień 
dzisiejszy, to czas kiedy podsumowujemy mijający rok, nakreślając jednocześnie nowe 
kierunki i nowe zadania.  Przyjęty dziś budżet w mojej ocenie jest bardzo ambitny, a 
osobiście z pełną satysfakcją, jako mieszkaniec tej Gminy obserwuję licznie podejmowane 
na rzecz poprawy bytu naszych mieszkańców działania i plany. Dziękując, zatem za 
dotychczasową współpracę, składam wszystkim Państwu najlepsze życzenia świąteczno-
noworoczne. 
 Słowa podziękowania za współpracę oraz serdeczne życzenia świąteczne skierował 
również do uczestników posiedzenia radny Powiatu Kieleckiego Pan Kazimierz Bielecki. 
(pełne treści wypowiedzi wszystkich zabierających głos zawiera  nagranie na płycie CD, 
stanowiące załącznik do protokołu).    
 
ad. 5 

Przewodnicząca Rady zaprosiła zebranych do zgłaszania wniosków i zapytań.  
W tym temacie głos zabrali: 
Pani Danuta Pniewska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Czerwona Góra  - zwracając 
się do Kierownika Ref. Inwestycji Urzędu GiM Pana Jerzego Kasińskiego, poprosiła               
o ustosunkowanie się do następującej sprawy: do Pana Kasińskiego - w roku 2012 Komisja 
Budownictwa  po sprawdzeniu całego naszego budynku, czyli bloku nr 8 w Czerwonej Górze 
wydała raport, w którym nakazywała natychmiastowe remonty niektórych elementów 
budynku, w tym między innymi remont dachu. W roku 2013 biuro architektoniczno-
projektowe opracowało projekt na przebudowę obiektu polegającą na dostosowaniu 
istniejących mieszkań w hotelowcu do warunków określonych przepisami prawa dla lokali 
mieszkalnych. W tym roku jest w budżecie zapisane 153 tys. na remont dachu. Proszę o 
informację, czy w ciągu tych trzech lat Urząd wystąpił z wnioskiem do Starostwa o uzyskanie 



pozwolenia na przeprowadzenie takiego remontu? Jest to sprawa o tyle ważna, że w dniu 31 
grudnia br. mija 3 lata i wykonana dokumentacja traci swoją ważność 
(pełną treść wystąpienia zawiera nagranie na płycie CD stanowiące załącznik do niniejszego 
protokołu) 
 
ad. 6 
        Udzielając odpowiedzi na zgłoszone zapytanie, zabierając głos Kierownik Ref. 
Budownictwa, Inwestycji i Drogownictwa Urzędu GiM Pan Jerzy Kasiński stwierdził, 
m.in.: - Projekt rzeczywiście był opracowany wcześniej. Niemniej jednak brak 
zabezpieczenia w poprzednich latach środków budżetowych na realizację tego zadania był 
bezpośrednią przyczyną, dla której nie został złożony wniosek o uzyskanie zezwolenia na 
wskazane prace budowlane. Z takim wnioskiem wystąpimy niezwłocznie dysponując w 
budżecie kwotą 153 tys. zł. Należy przy tym podkreślić, że opracowana dokumentacja 
obejmuje wydzielenie w tym obiekcie lokali mieszkalnych, które zgodnie z założeniami mają 
być przeznaczone do sprzedaży. W grę, zatem wchodzą dodatkowe prace związanych z 
budową kanałów wentylacyjnych oraz wyjść na zewnątrz i ponad strop. Jeżeli zatem teraz są 
przeznaczone pieniądze w budżecie na remont dachu, więc trzeba podjąć decyzję czy 
podejmujemy prace określone w projekcie, czy też zachowując dotychczasowy stan lokali 
przystępujemy tylko do remontu dachu, ale w takim przypadku wymaganym będzie 
wykonanie aneksu do pierwotnego projektu.  
       Kontynuując swoją wypowiedź Kierownik Kasiński, zapewnił zainteresowaną, iż 
dokumentacja nie straci jeszcze swojej ważności. 
(pełna treść wystąpienia zawarta jest na płycie CD stanowiącej załącznik do niniejszego 
protokołu) 
 
ad. 7 
           Przewodnicząca Rady potwierdzając wyczerpanie założonego porządku obrad            
i dziękując wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu, zamknęła obrady Sesji Rady 
Miejskiej. 
         W końcowej części posiedzenia Przewodnicząca Rady oraz Burmistrz GiM składając  
radnym oraz wszystkim uczestnikom dzisiejszych obrad serdeczne życzenia  świąteczne        
i noworoczne zaprosili wszystkich zebranych na wspólne uroczyste spotkanie opłatkowe        
z udziałem proboszcza parafii pw. Św. Bartłomieja w Chęcinach, Dziekana Dekanatu 
Chęcińskiego ks. Jana Kukowskiego. 
 
    Protokołowała:                                                                  Przewodniczący obrad:  
 
   Teodozja Nowak                                                                      Danuta Mochocka  
 


